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USA/EU: Mnoho ľudí nemôže pochopiť, prečo kolektívny Západ (v skutočnosti USA a ich
vazalové) stále viac prehlbuje konflikt s Ruskom. A keby iba s Ruskom. Západ sa s
nepochopiteľnou posadnutosťou pokúša aj o konflikt s Čínou, čo už vyzerá úplne smiešne.

Dobre, môžeme odpustiť nedostatok rozumu západných súdruhov a našich (ruských, pozn.red.)
liberálov, keď sa pokúsili poraziť „krajinu-čerpaciu stanicu“. Tu by bolo možné tú hlúposť aspoň
trochu pochopiť. Odchovaní na ekonomických dogmách „finančných bublín“ a „tlačiarskych lisov“ už
dávno stratili kontakt s realitou a prestali chápať rozdiel medzi materiálnou ekonomikou a tou
virtuálnou. 

Uspávaní svojimi virtuálnymi ukazovateľmi zrejme skutočne verili, že Rusko je ekonomický trpaslík,
ktorý sa okamžite rozpadne, akonáhle sa naňho Západ hrozivo pozrie. Aká silná bola táto viera
môžeme jasne vidieť aj dnes. Po roku, aj napriek už jasnej porážke Západu na ekonomickom fronte,
niektorí stále veria v silu západného ekonomického modelu.

Ale ich pokus vstúpiť do konfliktu s Čínou aj z pohľadu ich dogmy vyzerá ako úplná utópia. Veď podľa
ich merítok je Čína rovnocenný protivník. Z tohto dôvodu je ťažké pochopiť, aký má zmysel vstupovať
do konfliktu s Pekingom, keď nič nezviedli s Ruskom. Také samovražedné úsilie naznačuje úplný
nedostatok rozumu tých, ktorí to chcú urobiť.

Takto to však vyzerá len na prvý pohľad. V skutočnosti Západ robí presne to, čo robiť musí, pretože
jednoducho inú možnosť nemá. V skutočnosti sa stal rukojemníkom svetového systému, ktorý
vytvoril. Na pochopenie sa stačí zamyslieť nad tým, na čom je tento systém založený.

Založený je výhradne na presvedčení, že Spojené štáty a ich vazalové sú najmocnejšími svetovými
mocnosťami. Pre toto tvrdenie však neexistujú žiadne reálne dôkazy.

Sme vyzvaní, aby sme jednoducho verili v ich ekonomickú a vojenskú silu. Ale je to v skutočnosti
tak? Svoju ekonomickú silu môžu ľahko ukázať podľa ukazovateľa HDP (ktorý vymyslel Západ), ktorý
v kombinácii s tlačiarenským lisom a niektorými ďalšími nástrojmi umožňuje ukazovať ľubovoľné
čísla. Ale keď sa pozrieme na čísla reálneho priemyslu, ktorý niečo vyrába, obrázok bude úplne
iný. Práve zvyšok sveta je dnes „továreň“, ktorá vytvára, a Západ je „obchod“, ktorý prepredáva.

Rovnaký obrázok je s vojenskou silou. Viera v nej je založená iba na kvantitatívnych a peňažných
kritériách. Pokiaľ má NATO obrovský rozpočet, potom to znamená, že mu nikto neodolá. A opäť bez
najmenších hmotných dôkazov. Príklad ako víťazstvo nad Irakom a Juhosláviou neobstojí, je to ako
víťazstvo šampióna MMA nad absolventom materskej školy. Akonáhle sa ale musí postaviť viac-menej
normálnemu protivníkovi, tak hneď tie víťazstvá niekam miznú. A v situácii s Ruskom sa všeobecne
jedná o úplné zlyhanie. Rusko je ale iba jedným z rovnocenných rivalov. A ak sa k nemu pridá ďalší
„rovný“ napríklad Čína, plus niekoľko „menej rovnocenných“, ale dosť nebezpečných protivníkov v
podobe Iránu a Severnej Kórey, čo potom?

A tu sa dostávame k tomu najdôležitejšiemu v pochopení snahy Západu vyvíjať tlak na čokoľvek a
kohokoľvek. Dokonale chápu, že ich moc a sila (ktorá aj tak už neexistuje) nebude mať žiadnu cenu,
len čo ostatní v nich prestanú veriť. Takže túto vieru musí udržiavať všetkými možnými
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prostriedkami. Všetko príde navnivoč, či nebude možné predstaviť svetu aspoň nejaký úspech. Ale
nie je čo predstavovať. Žiadny úspech, nič.

A to znamená, že musí predstierať, že úspech príde čoskoro, stačí iba počkať. A práve kvôli tomu
Západ neustále eskaluje situáciu. 10 balíčkov sankcií proti Rusku nefungovalo, tak čoskoro prijmeme
jedenásty, ktorý určite zaručí úspech, a keď nie, tak dvanásty, trinásty, atď. A to všetko preto, že ak
ich neprijmú, bude to dôkaz ich zlyhania a viera v silu a moc zmizne . A to znamená pre Západ úplný
kolaps. Rovnaký obrázok je s vojenskou silou. S Ruskom to síce nevychádza, tak sa tiež začneme
vyhrážať Číne. Nech si ostatní myslia, že je to naša mazaná politika. Hlavnou vecou je, aby naďalej
verili v ich silu.

Situácia, do ktorej sa Západ dostal, teda vyžaduje, aby sa neustále pohyboval po ceste zostrovania
konfliktu. Nemá možnosť ako zastaviť. Pretože každá zastávka je dôkazom porážky. 

A porážka je najsilnejšou ranou pre vieru.
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